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1. Leieavtale med næringsaktør 

 
SAKER: 
 

1. Leieavtale med næringsaktør 

Tre fra styret i Oppdal Hestesportsklubb hadde 19.juni 2025 møte med Oppdal Kommune 
hvor leieforhold til næringsaktører var tema.  
Oppdal Kommune krever at styret i Oppdal Hestesportsklubb tar tak i leieforholdet til 
næringsaktør og bruken av anlegget da det i forhold til inngått festeavtale ikke er tillatt med 
fremleie. Og vedørerende bruken av anelgget så er dette regulsert i “bestemmelser om 
tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet” da anlegget er delvis er finansiert fra 
spillemidler.  

På dagens møte ble det vedtatt at leietaker kontaktes per telefon da de er bortreist på 
stevne, for å varsle kommende e-post med tilbud om en ordinær oppstallør kontrakt.  

I kommende e-post vil det stå referert til krav fra Oppdal Kommune om opprydding, samt at 
leieforholdet oppfører 1.september 2025 dersom ikke ordinær leieavtale er inngått, og at fra 
og med den dato disponerer Oppdal Hestesportsklubb bygninger og anleggsområde tidligere 
disponert av leietaker.  
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